

## **卫理公会以萨迦守望者 30/9-6/10/2021**

### **十月第一个星期的祷告事项**

#### **1. 家庭**

- a. 为家庭捆绑和罪恶破除祷告。一些基督徒在过去原生家庭中曾与灵界有过契约。奉耶稣基督的名破除和断开与它们的关系，以致得着释放。
- b. 为家庭成员提名祝福祷告。我们要宣告耶稣基督的宝血遮盖我们所爱的家人，以致破口完全被堵住，不让恶者有机可乘。

#### **2. 教会**

- a. 为着神职人员祷告。愿耶稣宝血厚厚遮盖，不受 SPM (Sex 性, Power 权利, Money 金钱) 的试探，继续忠于神的呼召，牧养和照管祂的羊群。
- b. 为教会祷告。在面对疫情所带来的负面影响，教会能给社区带来安慰、平安和医治。求神也预备教会能应对后疫情开放后所将面对的冲击。

#### **3. 国家**

- a. 继续为着正在进行的国会祷告。13/09-12/10 为期 17 天的国会，祷告愿公正廉洁存在执政掌权之人心中，拒绝贿赂和贪污，能透明、廉政、勤政，造福人民、建立国家。
- b. 为教育部祷告。为大马教育系统稳定祷告，同时也祷告那些具有潜力的青年和优质的教师，能被兴起，参与培育后代的工作，以致造福国家的未来。

#### **4. 世界**

- a. 为着难民祷告。求神为他们伸冤，特别是那些对他们施暴的，或是贩卖人口集团组织，愿神亲自介入其中，整治罪恶之事。
- b. 继续为阿富汗百姓祷告，愿神继续保守当地的基督徒、弱势群体，加强他们的信心来面对即将面对的挑战。也求神指引，让那些还未听见福音的人能认识福音。

## **Issachar Watchmen Methodist(IWM) 30/9-6/10/2021**

Prayer items 1st week of October

### **1. Family**

- a. Pray for the elimination of bondage of sin within the families. Some Christians may have had dealings/pacts with idols in the past. We pray in the name of Jesus Christ that they be released and can break free from all these bonds.
- b. Pray for God's blessings for each of your family members in name. We declare that the blood of Jesus Christ covers each of our beloved family members, so that any opening is completely blocked, and the wicked will not be able to take advantage of it to sneak in.

### **2. The Church**

- a. Pray for the clergy. May the blood of Jesus cover them, and free them from the temptations of Sex, Power, and Money. May they continue to be loyal to God's calling to shepherd and care for His flock.
- b. Pray for the church: In this time when the people are facing the negative impacts of the pandemic, may the church bring comfort, peace and healing to their community. Pray that the church is able to prepare and cope with the impacts that will come with the post-pandemic reopening of churches.

### **3. Country**

- a. Continue to pray for the on-going Parliament meetings. During the 17-day congress (13/09-12/10), pray: that justice and integrity exist in the hearts of those in power; that they reject bribery and corruption, and be transparent, moral and diligent; that they work/plan to the benefit the people, and the building-up of the nation.
- b. Pray for the Ministry of Education. Pray for the stability of the Malaysian education system. At the same time, pray that young people with potential and good teachers can be raised up to take part in the work of nurturing later generations; so as to advance the country's future.

### **4. The world**

- a. Pray for refugees. Pray for God bring justice upon human trafficking groups and abusers that have caused refugees to suffer. May God Himself intervene to right the wrongs and sins that have been committed.
- b. Continue to pray for the Afghan people. May God continue to protect the local Christians and vulnerable people groups. May He strengthen their faith to face the upcoming persecution. Also, pray that the Gospel will reach those in their midst that have not heard it.

## **Isakhar Pengawal Methodist 30/9-6/10/2021**

Doa minggu pertama Oktober

### **1. Keluarga**

- a. Doakan pembebasan umat Tuhan dari kuasa iblis. Sebahagian orang kristen pernah bergual dengan kuasa iblis dalam sejarah keluargannya. Dengan nama Yesus Kristus putuskan hubungan dengannya supaya umat Tuhan dibebaskan.
- b. Doa berkat untuk setiap ahli keluarga. Kita harus mengisytiharkan darah suci Yesus Kristus meliputi ahli keluarga yang kita sayangi, supaya tiada aliran diserangi kuasa iblis.

### **2. Gereja**

- a. Doa untuk golongan pastor. Darah suci meliputi mereka agar tidak jatuh dalam cabaran, terutamanya SPM (Sex, Power - kekuasaan, Money-duit). Terus taat setia pada panggilan Tuhan, mengurus dan menggembalaan dombaNya.
- b. Doa untuk gereja. Kita doakan agar gereja dapat membawa kedamaian, pemulihan dan hiburan kepada masyarakat kita. Juga doa agar Tuhan sediakan gereja untuk menghadapi impact selepas membuka semula setiap sector.

### **3. Negara**

- a. terus doa untuk Parlimen yang sedang dijalankan. Berdoa untuk mesyuarat yang berlangsung selama 17 hari (13/09-12/10), dan doa agar kecekapan dan keadilan kekal dalam hati pemimpin, agar singkirkan diri dari hal rasuah, kekal bersikap tulus, berakhhlak dan rajin, membawa pembinaan dan pembangunan kepada negara.
- b. Doa untuk Kementerian Pelajaran. Doakan kestabilan sistem pendidikan Malaysia. Pada masa yang sama, berdoalah agar anak-anak muda yang berpotensi dan guru yang baik dapat dibangkitkan untuk mengambil bahagian dalam pembangunan generasi baru, dan membawa kemajuan masa depan negara.

### **4. Dunia**

- a. Doa untuk pengungsi. Doa agar keadilan Tuhan kekal di atas kumpulan pemerdagangan manusia dan penganas yang telah mederitakan pengungsi. Semoga Tuhan campur tangan, memperbaiki kesalahan dan dosa yang telah berlaku.
- b. Terus doa untuk rakyat Afghanistan. Semoga Tuhan terus melindungi orang Kristian dan kelompok yang rentan. Tuhan menguatkan mereka tetap beriman walaupun menghadapi cabaran yang menderitakan dan mereka berpeluang dengar injil Yesus.